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Verksamhetsberättelse 2023/2024 
 

 

1. Period  

Maj 2023 - april 2024 

 

2. Styrelsen bestod av följande personer: 
Amir Chehrehnegar, ordförande & kassör perioden maj 2023-juli 2024 
Marielle Rånes Norberg, ledamot 

Johan Berggren, ledamot 

Björn Elvå, ledamot  

 

3. Möten  

7 ordinarie styrelsemöten 

1 ledarträff, hösten 2023  

1 krismöte, sommaren 2024 

 

4. Verksamheten  

Gamla Stan IBK har under säsongen 23/24 deltagit i följande serier: 

Damallsvenskan 

Dam Jas 

Herr Jas, i samarbete med Skellefteå IBK och Skellefteå IBS 

Utvecklingsserier för herr och dam  

Kommunserier i åldrar födda 2009 - 2015 

Under säsongen har det spelats cuper, så som Scandic cup i Umeå, Wibax cup, Umecupen och 

Skellefteå Floorball cup. 

 

Samarbetet inom föreningen har varit avgörande, både för träning och matcher i olika åldersgrupper. 

Dessutom har vi samarbetat med flera andra föreningar i Skellefteåområdet för att främja vår 

verksamhet. 
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5. Medlemmar 

Föreningen har omkring 300 medlemmar. Under året startade vi ett nytt Mix17-lag med cirka 20–25 

spelare. Säsongen 23/24 inleddes med en medlemsdag i Balderhallen för alla aktiva medlemmar. 

Under dagen erbjöds möjlighet att köpa innebandyutrustning och föreningskläder från vår 

samarbetspartner och sponsor, Innebandykungen, som var på plats denna dag. Innebandykungen var 

mycket nöjda med resultatet. Dagen arrangerades i samarbete med FBC Moröbacke, och vi passade 

även på att fotografera alla lag i föreningen under detta evenemang. Det spelades även matcher 

under dagen. 

 

 

6. Träningshallar 

Föreningen använder följande hallar för träning: Balderhallen A och B, Lejonström A och B, 

Moröbackeskolan, Florahallen samt Eddahallen A. 

 

7. Utbildning  

Vi arbetar kontinuerligt för att möta utbildningsbehovet hos våra ledare och spelare. Utbildningar har 

erbjudits till alla ledare inom ramen för den så kallade SIU-modellen, liksom kurser genom 

Västerbottens innebandyförbund. Dessutom har RF-SISU tillhandahållit olika utbildningstillfällen. 

 

8. Försäljning 

Varje lag har ansvarat för sin egen försäljning under året, till exempel av Newbody, ljus, kakor och 

hockeybiljetter. Utöver detta har olika typer av lagjobb genomförts. För första gången arrangerade vi 

även en gemensam föreningsförsäljning, en gång på hösten och en gång på våren, där vi sålde 

Bambusa-strumpor. Båda försäljningarna möttes av ett starkt motstånd från lagen. 

 

9. Material  

Inköp av matchtröjor till ungdomslagen gjordes samt inköp av övrigt föreningsmaterial. Kläder, 

målvaktsutrustning, bollar, västar, medicinutrusning och även övrig träningsutrustning. 

 

10. Ekonomi 

För ekonomisk rapport hänvisas till bokslut vid årsmöte som hålls 11/11-2024. 

Under våren 2024 upptäcktes ekonomiska oegentligheter, vilket ledde till en kraftig försening av 

årsredovisningen och att inget årsmöte kunde hållas under våren. En polisanmälan gjordes i juli 2024. 

Styrelsen, i samarbete med RF SISU, kallade därefter till ett extrainsatt årsmöte i augusti 2024. Vid 

detta möte valdes en ny tillfällig styrelse, då föreningen stod utan ordförande och kassör. 

 

11. Övrigt 

Året har varit utmanande på flera sätt, både för några av våra lag samt föreningens ekonomi. A-laget 

tvingades lämna Damallsvenskan och kommer att spela säsongen 24/25 i Division 1. Målsättningen är 

dock tydlig – vi siktar på att åter ta oss tillbaka till Allsvenskan.  

 

På grund av föreningens ekonomiska situation fattades även beslutet att flytta F08-laget till 

Skellefteå IBK för att ge dem möjligheten att spela i JAS-serien. 

 

Parasportverksamheten avslutades på grund av brist på tränare och för få spelare. 
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Under våren 2024 gjorde föreningen en polisanmälan mot tre individer på grund av kränkande 

behandling av en lagkamrat. 

 

Styrelsen kallade till ett krismöte i juli 2024 för att informera om föreningens aktuella situation. 

Föreningen avslutade hyresavtalet för förråds- och kanslilokalen i Kåge hösten 2024. 

 

En ny tillfällig styrelse tillsattes vid ett extrainsatt årsmöte i augusti 2024. 

 

 

Ort & datum 

 

_____________________________________________ 

 

Marielle Rånes Norberg 

 

 

_____________________________________________ 

Johan Berggren 

 

 

_____________________________________________ 

 

Björn Elvå 

 

 

_____________________________________________ 

 

Anna Burström 

 

 

_____________________________________________ 

 

Camilla Dahl 

 

 

_____________________________________________ 

 

David Degerfeldt 

 

 

_____________________________________________ 

 

Mikke Ejrevi 

 

 

 

_____________________________________________ 

 

Therese Malm 

 

 

_____________________________________________ 


